
Van: inwoner Huizen (geanonimiseerd) 
Aan: Griffie, gemeenteraad 
Datum: 18 april 2021 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
Als eerste bewoners van Hoefblad 47 (sinds 1975) hebben wij al veel negatieve veranderingen 
moeten accepteren in onze omgeving. De eens vrij rustige Huizermaatweg is met de bouw van het 
Vierde Kwadrant en daarna de Blaricummermeent praktisch een gevaarlijke snelweg geworden. 
Bovendien is door de bouw van hoge flats zonder afdoende geluidsabsorptie, de weerkaatsing van 
herrie zodanig dat we elkaar niet meer kunnen verstaan in onze achtertuin. Voor ons huis zijn de 
eens gemoedelijke speeltuin en zitbielzen vervangen door een hondenpoepveldje en een treurig 
hekje. 
 
Nu weten wij sinds slechts enkele weken dat de gemeente verregaande plannen heeft om het park 
grenzend aan onze straat te bebouwen met vrije sectorwoningen. Als onderdeel van dit plan zal de 
fiets- en voetgangersbrug en doorgang verdwijnen en overig groen worden vervangen door 
parkeerplaatsen.  
 
Middels deze brief spreken wij onze weerstand uit tegen dit verfoeilijke plan. Waren wij eerder op de 
hoogte geweest, dan hadden we deze mening uiteraard eerder laten horen en direct bezwaar 
aangetekend. De gemeente heeft echter verzuimd om bewoners tijdig inspraak te geven, een 
kwalijke zaak. Daarom verzoek ik u dringend dit bezwaar met terugwerkende kracht in behandeling 
te nemen. 
 
De gemeente verwijst naar ons park door te spreken van het park aan de Huizermaatweg/Zuiderzee, 
die beiden niets van doen hebben met het park, dat al sinds 40 jaar wordt ontsloten door het 
Hoefblad en de Kalmoes en een doorgaande verbinding vormt voor de groenstrook die de wijk 
omsluit. Bewoners van deze twee straten, alsmede de omliggende wijk, maken gebruik van het park. 
Onze kinderen hebben er gesleed, leren vliegeren en hutten gebouwd. Nu we wat ouder zijn, is het 
een vast onderdeel van onze wandelroute. De singel langs het groen is bovendien een veilige haven 
voor veel flora en fauna. 
 
De fiets- en wandelbrug langs het park ontsluit de weg naar het Oude Dorp en onze kinderen en 
kleinkinderen. Veel mensen uit de hele wijk maken gebruik van deze route en ouderen die slecht ter 
been zijn, gebruiken de brug om van het wooncentrum in een stukje groen te komen. De brug zou 
moeten wijken voor een snellere busroute. Dat is naar onze mening – gezien de racebaan achter ons 
huis – een gotspe.  
 
Dan tenslotte nog dit: De aanrijroute voor de woningen zou via het Hoefblad en de Kalmoes zijn. 
Beide straten zijn een woonerf en absoluut geen geschikte of wenselijke doorgangsroute naar een 
andere woonwijk.  
 
Samengevat vraag ik of u NIET in wil stemmen met het onderdeel Huizermaatweg/Zuiderzee, 
oftewel: het park aan het Hoefblad en de Kalmoes. Zowel de park als de fiets- en voetgangersbrug 
moeten behouden blijven. 
 
Inwoner Huizen (geanonimiseerd) 
 


